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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 
Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 17 stycznia 2024 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 17 stycznia 2024 r. zaplanowane 

zostało w formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym 

dniu oraz godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. 

studenckich dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłano agendę spotkania 

oraz protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 17 stycznia 2024 r. zostało 

sporządzone nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili 

wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

 

Na posiedzeniu nieobecny był dr Tomasz Gajderowicz. 
 
Agenda posiedzenia: 
 
1.    Przyjęcie porządku obrad 
 
2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
 
3.    Informacje KJD 
 
4.    Limity rekrutacyjne na rok 2024/25 
 
5.    Konkurs im. A. Semkowa za r.ak. 2022/23 – ocena prac 
 
6.    Wniosek o ponowne rozpatrzenie sprawy nostryfikacji dyplomu – p. K. Beheieva 
 
7.    Wniosek o nostryfikację dyplomu - p. N. Zubrytskaya 
 
8.    Analiza procesu dyplomowania za rok akademicki 2022/23 
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9.   (Współ)prowadzenie zajęć na WNE przez osoby niebędące pracownikami UW 
 
10. Sprawy różne 
___________________________________________________________________________ 
 

Ad 1. 
 
Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos zgłosiła korektę do uprzednio 

przesłanego porządku obrad: usunięcie punktu czwartego – „Limity rekrutacyjne na 

rok 2024/25”.  Zamiast tego wprowadzono punkt czwarty w brzmieniu „Zawieszenie 

wybranych rekrutacji na rok 2024/25”. Głos w sprawie przyjęcia zmienionego porządku 

obrad oddało 21 osób. Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem porządku. Nikt nie 

głosował przeciw. Głosu nie oddał jeden uczestnik. Porządek obrad przyjęto. 

 

Ad 2. 
Przed posiedzeniem protokół został wysłany do wszystkich uczestników drogą 

mailową. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddało 20 osób. Nikt nie głosował 

przeciw. Głosu nie oddało trzech uczestników. Protokół przyjęto. 

 

Ad 3. 
 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego czyli informacji KJD. 

• Opiekun merytoryczny studiów zaocznych zdecydował o tym, aby jednak nie 

procedować w tym roku zmian w programie studiów niestacjonarnych 

zaocznych Ekonomia przedsiębiorczości. Pozostałe zmiany, które były 

procedowane na posiedzeniach w listopadzie i grudniu, czyli zmiany dot. 

specjalności Ekonomia międzynarodowa na kierunku Ekonomia (I stopień) i 

Informatyka i ekonometria (II stopień) zostały przekazane do Biura Inicjatyw 

Dydaktycznych zgodnie z obowiązującymi terminami. W odpowiedzi odesłano 

niewielkie uwagi do wniosków. Pracujemy nad ich wprowadzeniem. 
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• Udało się sfinalizować kwestie związane z podpisaniem umowy o wymianie 

Erasmus z Universidade NOVA de Lisboa.  

• W toku są kwestie podpisania umowy o podwójnym dyplomie dla kierunku Data 

Science and Business Analytics na WNE i kierunku Data Science and 

Economics na Università degli Studi di Milano.  

• Trwają prace nad wnioskiem dotyczącym studiów wspólnych na kierunku 

„European Environmental Economics & Policy”.  

• W związku z nierówną liczbą dni zajęciowych zaplanowanych w 

poszczególnych dniach tygodnia semestru letniego, w porozumieniu z WMIM 

zostanie ogłoszone zarządzenie wyrównujące liczbę zajęć – stanie się to przed 

rozpoczęciem zajęć semestru letniego. Elementem tego zarządzenia jest lista 

zajęć, które będą w semestrze letnim prowadzone zdalnie. 

 

Głos w dyskusji zabrała dr Dagmara Mycielska.  

 

Ad 4. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię zawieszenia wybranych rekrutacji na rok 2024/25. International Economics to 

studia prowadzone w formie stacjonarnej i niestacjonarnej. Już po raz drugi nie ruszyły 

na tym kierunku studia niestacjonarne. W obecnym roku było 7 kandydatów, którzy 

ostatecznie nie złożyli dokumentów. W związku z tym Prodziekan dr Gadowska-dos 

Santos zaproponowała zawieszenie rekrutacji na studia niestacjonarne na 

International Economics w roku akademickim 2024/25. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr hab. Leszek Wincenciak, prof. UW 

 - dr Dominika Gadowska-dos Santos 
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Następnie odbyło się głosowanie w sprawie zawieszenia rekrutacji na kierunek 

International Economics, studia niestacjonarne (wieczorowe) drugiego stopnia na rok 

akademicki 2024/2025. 

Za zawieszeniem rekrutacji zagłosowało 21 osób. Nikt nie zagłosował przeciw. 

Dwie osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Prodziekan dr Gadowska-dos Santos poruszyła następnie kwestię rekrutacji w 

trybie przeniesienia. Limity tej rekrutacji są bardzo niewielkie. Na studia licencjackie w 

języku polskim oferowano 20 miejsc, na licencjacie w jęz. angielskim 5 i po 3 miejsca 

na studiach stacjonarnych na drugim stopniu. W konsekwencji tego skomplikowanego 

procesu rekrutacji przyjęto finalnie 12 osób. Osoby, które spełniają warunki 

rekrutacyjne są następnie analizowane pod kątem uzyskanych wcześniej zaliczeń. 

Istota przeniesienia jest taka, żeby kontynuować studia od co najmniej drugiego roku. 

Tymczasem najczęściej bywa tak, że osoby przeniesione, z powodu licznych różnic 

programowych, trafiają na pierwszy rok i bardzo często rezygnują ze studiów. W 

związku z tym należy Prodziekan  dr Gadowska-dos Santos zaproponowała 

zawieszenie rekrutacji w trybie przeniesienia. 

Następnie odbyło się głosowanie dotyczące zawieszenia rekrutacji na studia w 

trybie przeniesienia z innej uczelni na rok akademicki 2024/2025. Za zawieszeniem 

rekrutacji zagłosowało 16 osób. Jedna osoba zagłosowała przeciw. Sześć osób 

wstrzymało się od głosu. 

 

Ad 5. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię konkursu im. A. Semkowa za rok akademicki 2022/23. W pierwszym etapie 

wyłoniono 38 prac spełniających kryteria. Każda praca trafiła do oceny dwóch 

członków RD będących pracownikami WNE, którzy oceniali je w skali 1-3. Na 

podstawie przyznanych punktów powstał ranking. Przemyślenia wymaga kwestia, jaki 
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powinien zostać ustalony próg punktowy dla prac, które zostaną przekazane do 

kolejnego etapu.  

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr Aneta Dzik-Walczak 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

-  prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- dr hab. Leszek Wincenciak, prof. UW 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- dr Marcin Chlebus 

 

W wyniku dyskusji postanowiono przekazać kapitule konkursu 13 prac z adnotacją o 

ilości punktów przyznanych każdej z nich.   

 

Ad 6. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię wniosku o ponowne rozpatrzenie sprawy nostryfikacji dyplomu p. K. Beheievej. 

Wniosek został już raz zaopiniowany negatywnie przez RD WNE UW, ponieważ tytuł 

magistra został uzyskany na podstawie rocznych studiów, które miały niewiele 

elementów ekonomicznych.  

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

 - dr hab. Leszek Wincenciak, prof. UW 

 - dr Marcin Chlebus 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 
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W wyniku dyskusji ustalono wydanie opinii negatywnej, w której zostanie 

uwzględniona notatka z sugestią poddania nostryfikacji dyplomu bakałarza, który – 

wydaje się – mógłby być nostryfikowany na WNE ze względu na zawartość treści 

związanych z ekonomią. 

 

.  

Ad 7. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię wniosku o nostryfikację dyplomu p. Natallii Zubrytskaya. Dyplom wydał 30 

czerwca 2014 roku Białoruski Uniwersytet Państwowy Informatyki i Radioelektroniki w 

Mińsku na specjalności Ekonomika i organizacja produkcji (radioelektronika i usługi 

informacyjne). P. Zubrytskaya uzyskała tytuł zawodowy magistra inżyniera 

ekonomisty. Program jest bardzo obszerny. Są w nim zajęcia z matematyki, ekonomii, 

prawa, organizacji produkcji, zarządzania. Wniosek wymaga dokładnego przejrzenia. 

Konieczne jest powołanie komisji, która pochyli się nad przesłaną dokumentacją. 

Studia mają komponent ekonomiczny, matematyczny ale też w zakresie zarządzania. 

Dr Gadowska-dos Santos zaproponowała udział w komisji dr Anecie Dzik-Walczak i dr 

hab. Renacie Gabryelczyk, prof. UW. Obie zgodziły się przygotować opinię. 

 

Głos w dyskusji zabrały kolejno: 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW. 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Aneta Dzik-Walczak 

 

Ad 8. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię analizy procesu dyplomowania za rok akademicki 2022/23. W roku 

akademickim 2022/23 obroniono 443 prace. Do tej pory poddawano analizie prace, w 
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przypadku których rozbieżność między oceną promotora i recenzenta była znaczna. 

Do tej puli dolosowywano dodatkowo 10 prac. Prac obronionych w 2022/23, które 

muszą zostać poddane analizie z racji różnicy ocen jest 25. Po dolosowaniu dziesięciu 

łączne będzie to 35 prac. Do tego w przypadku jednej pracy wpłynęła pozytywna ocena 

promotora i dwie negatywne oceny od recenzentów. Taka praca nie może już być 

podstawą do uzyskania dyplomu, ale jest to zdaniem dr Gadowskiej-dos Santos 

przypadek, któremu warto się przyjrzeć. W sumie daje to 36 prac do analizy.  

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr hab. Agnieszka Kopańska 

 - dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska, prof. UW 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- dr Dagmara Mycielska 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Aneta Dzik-Walczak 

 

W wyniku dyskusji do zespołu analizującego proces dyplomowania dołączyła dr hab. 

Anna Białek-Jaworska, prof. UW. Postanowiono również dolosowywane prace wybrać 

spośród tych ocenionych przez recenzenta na 3 lub 3,5. O dołączenie do zespołu 

monitorującego Prodziekan Gadowska-dos Santos poprosiła także dr Pawła 

Sakowskiego. 

 

Ad 9. 
W  kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię (współ)prowadzenia zajęć na WNE przez osoby niebędące pracownikami UW. 

Dr Gadowska-dos Santos zwróciła się do obecnych na posiedzeniu z prośbą o 

zaakceptowanie współprowadzenia zajęć na WNE przez osoby, które w wielu 
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wypadkach do tej pory już prowadziły takie zajęcia, ale potrzebują na to formalnej 

zgody RD WNE UW. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska, prof. UW 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Bartłomiej Dessoulavy-Śliwiński 

 

Odbyło się głosowanie w sprawie dopuszczenia do prowadzenia przedmiotu 

Warsztaty finansowe (ACCA) dr Agnieszkę Tłaczałę, Tomasza Drzewieckiego, 

Michała Sieradzkiego i Karolinę Kulkę (za dopuszczeniem zagłosowało 14 osób) oraz 

głosowanie w sprawie przedmiotów dot. MS Excel współprowadzonych przez 

Aleksandrę Lwowską, Adama Wawrzyniaka, Aleksandra Krasnodębskiego, Mateusza 

Hebę i Łukasza Filipiuka (za dopuszczeniem zagłosowało 12 osób). 

 

Ad 10. 
W ramach puntu dziesiątego czyli spraw różnych Prodziekan dr Gadowska-dos 

Santos poruszyła kwestię tworzenia kilku grup danego przedmiotu wolnego wyboru w 

jednym roku akademickim. Zapytała obecnych, czy ich zdaniem powinno się 

dopuszczać prowadzenie kursów wielokrotnie w jednym roku akademickim lub tworzyć 

więcej niż jedną grupę z danego przedmiotu kierunkowego. Kolegium Dziekańskie 

proponuje utrzymanie zasady organizowania po jednej grupie na każdy przedmiot 

wolnego wyboru. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 
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- dr Dagmara Mycielska 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska, prof. UW 

- dr hab. Sebastian Skuza, prof. UW 

- Marcin Miszkiel 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Bartłomiej Dessoulavy-Śliwiński 

 

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne 

posiedzenie zaplanowano w formie on-line na dzień 28 lutego 2024 roku, na godzinę 

13:15. 

 

 

/ Protokół sporządziła Paulina Bujalska / 


